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Artikel 37 vragen inzake opwekking duurzame energie in Voerendaal 

 
Op 24 juni 2020 is er een Raadsinformatiebrief verstuurd door het  college in reactie op onze motie, 
die op 13 februari 2020 is vastgesteld. In het kort komt het erop neer dat er niets aanvullends gaat 
gebeuren in samenwerking met de woningstichting Vanhier wonen.  
  
In de afgelopen raadsvergadering van 1 juni heeft Wethouder Braun als reactie op mijn vraag over 
deze motie aangegeven dat er wel degelijk iets gebeurt op het vlak van zonnepanelen. In dat gesprek 
was het voor mij niet duidelijk of dit nu door de woningstichting Vanhier wonen of Wonen Limburg 
gebeurt. Naar aanleiding hiervan heb ik enkele vragen voor de wethouder. 
  

1. Is er iets veranderd in de situatie sinds 24 juni. Destijds (tijdens de raadsvergadering op 13 
februari 2020) werd nog aangegeven dat het juridisch niet mogelijk was om zonnepanelen te 
plaatsen en dit te verrekenen met de verhuurder? 

2. Welke woningcorporatie heeft nu inmiddels zonnepanelen gelegd op het Milleveld? En is dit 
de enige locatie in de gemeente Voerendaal waar zonnepanelen op huurwoningen van een 
woningcorporatie zijn gelegd? 

3. Wat zijn de verdere vooruitzichten/afspraken t.a.v. het voorzien van grondgebonden 
woningen van Zonnepanelen van de woningcorporaties?  

4. Verschillen de afspraken uit vraag 3 tussen beide woningcorporaties? 
5. Hoe gaat de gemeente, samen met de woningcorporaties aan de slag om dit te realiseren? 

Wij weten dat de gemeente dit niet zelf bepaalt, maar wel prestatie-afspraken maakt met de 
woningcorporaties.  

6. De wethouder heeft al diverse malen het hoge percentage zonnepanelen op daken in de 
gemeente Voerendaal benoemd. Huurders zouden direct kunnen profiteren van 
zonnepanelen op daken van woningen van de woningcorporaties. De energie die opgewerkt 
wordt, kan dan direct in huis gebruikt worden (in tegenstelling tot de energietuinen). Zou het 
niet een goed streven zijn om, naast de ontwikkeling m.b.t. energietuinen, te zorgen dat 
zonnepanelen gerealiseerd worden op daken van woningen van woningcorporaties? Op welk 
potentieel kan dit gerealiseerd worden? 

7. Op de website van de gemeente Voerendaal is te lezen dat op 24,2% van de particuliere 
daken, zonnepanelen liggen. Kan er een verder onderscheid gemaakt worden in 
onderstaande opsomming en kan dit met ons gedeeld worden? 

1. % op daken van woningen in particulier eigendom 
2. % op daken huurwoningen woningcorporaties 
3. % op daken bedrijven en scholen (industrieterrein, agrarische gebouwen en overige 

bedrijven) 
4. % op daken gemeente Voerendaal en andere overheidsinstellingen 
5. % op overige daken: bijv. scholen 

 




